



Mötesprotokoll 2023.04
230403 via TEAMS

Närvarande:	Magnus Månsson	Ordf.
	Liselott Schönström	Sekr
	Lennart Nielsen	Kassör
	Jenny Pålsson	
Meddelat förhinder:	Patrik Persson	
	Tomas Olsson	
Ej närvarade:	Emma Rudnert	
	Carina Månsson	

§§ 52 Mötets öppnande

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 53 Föregående protokoll

Protokoll 2023.03 godkändes.

§§ 54 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 55 Ekonomi/Budget

Budgeten för SGA och ungdomar bordlägges till nästa möte, då vi kommer att gå igenom allas budgetar. LL kommer att skicka ut resultatrapporten till alla i styrelsen inför nästa möte.

§§ 56 Styrelsens planering

Stadgeändringarna är godkända enligt Anna Laurentinsson, som lämnade ett muntligt besked till MM. Diskussion om gammal eller ny logga i distriktet. JP kollar upp detta. Resestipendium, PP har skickat förslag till text. Tas upp vid nästa möte. JP ställde frågan om vad vi tycker om den nya hemsidan. I stort sett bra. Ansökan A-licens tekniker OK, LS skickar till licensavdelningen. Visma bokföringsprogram, bordlägges till alla i styrelsen är med. Anmälan till Förbundsmötet senast 4/4. LS har påmint ombuden. Kortbetalning i Idrottonline. JP kollar upp detta med Rf SISU. Fråga om Swish företag (endast se betalningar i mobil eller surfplatta) LL kollar upp detta. Ordförandemöte 11/5 i Hässleholm. Lokal i Hässleholm OK. LL kollar om Hässleholm kan fixa "enklare förtäring" till mötet. Diskussion om vad som är en lokal tävling och om man behöver tillstånd för att träna. PP kollar upp detta i alla sportgrenar. Bordlägges till nästa möte.



§§ 57 Styrelsens rapportering.

Erbjuda ungdomar att gå in som adjungerande i styrelse, valberedning och kommittéer, finns på hemsidan. JP har vid två tillfällen utbildat en del av styrelsen i Google Drive. LS har lagt in alla protokoll, årsmöteshandlingar och årsmötesprotokoll. ER sa vid senaste utbildningstillfället att hon ska försöka att fixa Google kalendern. Inte gjort till dagens styrelsemöte. LS skickade årsmötesprotokollet för elektronisk signering. Fungerade alldeles utmärkt. LS, ER o TO har elektroniskt signerat protokollet för det konstituerande mötet. LS har meddelat Svedala MK att det är OK med värdskapet för nästa års årsmöte. Svedala återkommer när de vet mer om lokal mm. LS har skickat signerat årsmötesprotokoll till SBF. SGA karting vill ha plastbrickor med uppgifter om fria starter. LS skickar till Kristian Ribbnäs och ber honom skicka en lista på de förare som är aktuella. Han skickar detta till MM. Mallar för årsmöteshandlingar och årsmötesprotokoll ska in i Google Drive. LS fixar detta. JP har inte access att ändra något på Södras Facebook-sida. JP och MM kollar upp detta på ordförandemötet.

§§ 58 SBF info

Mail från Anna ang distriktsbesök 230324.

§§ 59 Sportgren/SGA

Mail från Martin Fredriksson ang enkel bilsport Race for Fun. Många fel i ansökan om tävling mm. MM har pratat med Martin Fredriksson om detta. Mail från MR ang DM-tävling karting. LS svarar berörd klubb.

§§ 60 Utbildning

Idrottonline 30 mars i Malmö. Bra utbildning. Blir ytterligare en utbildning i höst, för de som missade senaste tillfället.

§§ 61 Inkommen post

Från RF 230322. Mail om igångsättningstillstånd för bygge av rallybil 230314. PP har hänvisat till Gert Andersson som är distriktstekniker. Mail från ungdomsgruppen, Gabriel Rasmussen vill vara adjungerad i Södras styrelse. Behöver mer info om honom, innan vi bestämmer oss.

§§ 62 Ärendebank



Inget att rapportera

§§ 63 Övrigt

Inget att rapportera

§§ 64 Nästa möte

8/5-23

§§ 65 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson